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Närvarande 

Ledamöter: ordförande Agnetha Mbuyamba          RBU 

Margareta Lilliestråle FA 

Douglas Sagell RSMH 

Anne-Louise Larsson-Kapp DHR. 

 

Sekreterare:   Solveig Blid 

 

Tjänstemän: enhetschef  Thomas Björnstad 

  enhetschef  Håkan Wiegandt  

  samordnare Barn i behov av särskilt stöd Carina Rasmanis § 1-6 

 

Meddelat frånvaro:   Urban Fernquist SRF  

 

Frånvaro:   Åsa Borgström NHR 

 

Sammanträdet hölls vid Östermalms stadsdelsförvaltning, lokal Hjorten, kl. 13.30-

16.30.  

 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden Agnetha Mbuyamba öppnade sammanträdet och hälsade alla 

välkomna.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  

 

Till övriga frågor anmäldes punkterna. 

1. Ekonomin för personer med funktionsnedsättning. 

2. Som punkt 10 b anmäldes information om kommande planer för driften av 

träfflokalen Lotsen   

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

Margareta Lilliestråle utsågs att tillsammans med ordföranden Agnetha 

Mbuyamba justera dagens protokoll.  
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§ 4. Datum för protokolljustering 

Protokollet finns för justering på förvaltningens reception Karlavägen 104,  

2008-06-03 efter klockan 09.00. Agnetha Mbuyamba och Margareta Lilliestråle 

har dessförinnan fått protokollet via e-post och kunnat lämna synpunkter. 

 

§ 5. Föregående protokoll  

Föregående protokoll 2008-04-29 godkändes och lades till handlingarna.  

 

§ 6. Barnfrågor 

Carina Rasmanis berättade insatser för barn med behov av särskilt stöd, på 

Östermalm.  

 

Antalet förskolebarn som har resursstöd ligger ganska konstant på 50-60 barn i 

stadsdelen. Resursstöd är i regel en stödperson som är med i verksamheten på 

förskolan.  

 

I stadsdelen finns ett stödteam som f.n. består av Carina Rasmanis och en 

talpedagog på heltid. Stadsdelen köper stöd från Framnäsgruppen för övriga 

insatser. Under våren 2008 har 20 barn fått stöd från Framnäsgruppen, till en 

kostnad av 120 tkr. Alla barn som sökt stöd via Framnäsgruppen har beviljats stöd. 

En psykolog ska anställas till stödteamet, på halvtid, från hösten 2008.  

 

Det är några månaders väntetid för neuropsykiatrisk utredning, för att kunna få 

diagnos autism och Asperger syndrom. Väntetiden har tidigare kunnat ligga på 

flera år. Gällande barn med ADHD m.m. är trenden f.n. inte att fastställa diagnos 

så tidigt, men det är viktigt att arbeta med barnen på rätt sätt.  

 

För överföring till grundskolan finns ett särskilt kalendarium FÖSK, med tydlig 

struktur och organisation för överföring av förskolebarn till grundskolan. 

 

Huvuddelen av barn med behov av särskilt stöd är integrerade i den vanliga 

förskolan, 3 barn går f.n. i specialförskolor.  

 

Thomas Björnstad berättade att det på enheten för personer med 

funktionsnedsättning finns ca 70 barn aktuella för insatser. Av ca 1 200 beslut på 

enheten överklagas årligen ca 15 beslut. Av samtliga beslut är ca 7 % avslag på 

ansökan om insats. Av ca 300-400 beslut gällande barn överklagades förra året 2-3 

beslut. I ett fåtal fall har domstol dömt emot förvaltningens beslut.  

 

Handikapprådet vill ett par gånger per år få aktuell information om hur barn med 

behov av särskilt stöd har det på Östermalm. Handikapprådet vill även få 

information om hur barn med behov av särskilt stöd har det i grundskolan. 
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§ 7. Aktuellt gällande upphandlingen av Gärdets gruppbostäder 

De inkomna anbuden har nu utvärderats och förvaltningen har ett förslag till 

utförare av verksamheten. Förslaget kommer att presenteras för 

arbetstagarorganisationer, handikapprådets representant och den politiska 

referensgruppen under eftermiddagen. Stadsdelsnämnden tar ställning till förslaget 

på nämndsammanträde 2008-06-12 och information går ut om beslutet dagen 

därefter, d.v.s. 2008-06-13. Från beslutet är fattat inträder en överklagningstid på 

10 dagar, innan avtal kan undertecknas.  

 

§ 8. Personalinfo Socialtjänsten 

Det kommer att bli en del personalförändringar inom Socialtjänsten.  

 Anna-Lena Christensson återkommer från föräldraledighet 2008-09-01.  

 Inger Outzen som varit t.f. avdelningschef kommer att arbeta kvar i 

förvaltningen som verksamhetscontroller.  

 Thomas Björnstad slutar sin anställning 2008-06-30 för att börja som 

avdelningschef inom omsorgen om personer med funktionsnedsättning i 

Enskede-Årsta-Vantör sdf.  

 Solveig Blid slutar sin anställning 2008-08-15 för att börja som 

verksamhetscontroller inom Socialtjänsten i Bromma sdf. 

  Matilda Ekström Sundberg, som också arbetar som planeringssekretare 

kommer att vara tjänstledig från mitten av augusti för att arbeta på 

Socialstyrelsen.    

 

§ 9. Synpunkter/frågor kring info i utskicket 

Inga synpunkter framfördes. 

 

§ 10. Övriga frågor 

1. Ekonomin för personer med funktionsnedsättning 

Diskussion fördes om den ekonomiska situation som många personer med 

funktionsnedsättning lever i. Den aktivitetsersättning som utgår och som är den 

enda inkomsten under många år, för många människor med funktionsnedsättning, 

ligger strax över normen för försörjningsstöd och är mycket svår att leva på, år 

efter år.  

 

§ 10 b. Information om kommande planer för driften av träfflokalen Lotsen   

Douglas Sagell och Håkan Wiegandt informerade om kommande planer för 

Lotsen. 

 

För att ge plats för fler förskolebarn kommer verksamheten på Lotsen att flytta till 

nya lokaler på Banérgatan från hösten 2008. Den förskola som finns i lokaler 

bredvid Lotsen kommer att ta över Lotsens lokaler 

 

I stadsdelsnämndens aktivitetsplan för Lotsens finns att brukarorganisationer ska 

uppmuntras till ökad medverkan och ansvarstagande för verksamheten och på sikt 
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ta över driften av verksamheten. Då verksamheten nu flyttar till nya lokaler har  

RSMH visat sig intresserade av att ta över driften och bygga på den nuvarande 

träfflokalverksamheten, som ska finnas kvar, med mer sysselsättning och ak-

tivering. Funktionen som träfflokal kommer att finnas kvar, men kommer att 

kompletteras med verksamheter med inriktning på aktivering, återhämtning och 

fokus på att på sikt komma ut i sysselsättning/arbete. Liknande verksamheter 

kommer att finnas på tre olika ställen i landet. 

 

Projektbidrag kommer att sökas från Allmänna Arvsfonden och Europeiska 

Socialfonden. Verksamheten kommer också att få verksamhetsbidrag från 

stadsdelsnämnden, motsvarande Lotsens nuvarande budget. Till en början kommer 

verksamhetsbidrag att ges för ett år från hösten 2008.  

 

Handikapprådet uttalar att verksamhetsbidrag som utgår ska användas för 

träfflokalens verksamheter och utveckling.  

 

Handikapprådet uttalar att funktionen med Lotsen som en träfflokal för 

målgruppen måste finnas kvar, när den nya inriktningen/ledningen tillträder.  

 

§ 11. Avslutning  

Ordföranden Agnetha Mbuyamba tackade alla närvarande, önskade alla en trevlig 

sommar och avslutade mötet. Ett särskilt tack framfördes till dem som kommer att 

sluta i förvaltningen och därmed även i handikapprådet. 

 

 

 

 

 


